
Till SK Örnens årsmöte 15/9  2011

MOTION

Fördelning av försäljningssumman.

Jag var med och startade Örnen (1958) och var dess ordf. de första 33 åren
Jag har en bra känsla och god inblick i klubbens verksamhet.

Vårt klubbhus i Bäckelid är nu sålt och är inte Örnens självklara samlingsplats 
längre som det varit i 45 år. Det var en stor tillgång och bidrog till att Örnen kunde
ha så många olika verksamheter året om. Men även bygden var angelägen av att det 
fanns en lokal att samlas i. Många, många timmar av frivilligt arbete av såväl 
ortsbor som övriga medlemmar gjordes under åren för att hålla klubbhuset brukligt.
Senare års huvudsakliga verksamhet har skett i Sporthallen Molkom och dess 
utövare har inte haft intresse att sköta eller bedriva aktiviteter i Bäckelid.

 När nu fördelningen av försäljningssumman skall göras är det givet att
 en del skall vara kvar i Bäckelid och till de som bedrivit verksamhet där.

Förslag till fördelning av försäljningssumman:

ATT nybildade Bäckelids Bastuförening (tidigare sektion i Örnen) får 100 000:-
         som startbidrag och upprustning av bastubyggnaden.

ATT Orienteringssektionen får   150 000:-  För främst anskaffning av förråds
         och klubblokal

ATT Innebandyn/Huvudföreningen får återstående  ca.  150 000:- till verksamheten

Med önskan och förhoppning att årsmötet bifaller denna motion.

Forshaga 24 augusti 2011

Sören Johansson


